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Agenda

• Bakgrund
• Jaktresultat och observationer
• Ungefärlig tidtabell våren 2024
• Förslag kommande treårsperiod
• Övriga frågor



Bakgrund

• Styrelsen har påbörjat arbetet med att utarbeta älgskötselplan för kommande 
treårsperiod
• Styrelsen har uppfattat att det finns stöd för uppfattningen om att älgstammen är 

svag i området, såväl i antal älgar som i kvaliteten på älgarna
• Styrelsen har också uppfattat att det finns stöd för att i nästa älgskötselplan vara 

mer restriktiv i avskjutningen än i föregående planperiod pga den svaga stammen
• Styrelsen är av uppfattningen att vi får större effekt av förvaltningsåtgärder på 

älgen om dessa görs över större yta än vår egen och vi har därför sökt samarbete 
med kringliggande ÄSOn, i första hand Långhundraledens ÄSO för denna 
älgskötselplan.
• I kontakter med styrelsen i Långhundraledens Äso finns också uppfattningen där 

att älgstammen är svag och att synkroniseringen av förvaltningsåtgärder över 
Äso-gränser ger större effekt



Ungefärlig tidtabell våren 2024

• Samrådsmöte GNAO 23/1
• ÄFO-möte i februari eller mars för styrelsen
• Synkronisering med övriga ÄSO i hela ÄFO

• Spillningsinventering under april/maj med resultat under maj?
• Egen inventering eller Jägarförbundets
• Fom i år årlig spillningsinventering, obs krav på deltagande!
• Separata instruktioner för detta.

• Årsmöte GNAO 17/4
• Ny Älgskötselplan ska inlämnas senast 30/4
• Kan revideras efter resultat från spillningsinventeringen



Förslag kommande treåprsperiod

• Styrelsen föreslår att vi drar ned den årliga avskjutningen i nästa treåriga 
älgskötselplan till:
• 6 vuxna

• Varav 3 tjurar och 3 hondjur
• 7 kalvar
• Detta innebär en avskjutning på ca 1,4 älgar/1000 ha och jämfört med föregående 

treårsperiod en minskning av avskjutningen med totalt 18 djur. 
• Styrelsen föreslår utöver denna avskjutningsplanering även att vi sätter ett 

skydd för produktiva kor genom att endast skjuta en av dubbelkalv.
• Styrelsen föreslår även att vi anammar Långhundraledens 

’tjurförvaltningsmetod’ med att endast skjuta tjurar med 3 taggar eller fler 
på skjutsidan.


